
Dz-07.0021.1.14.2021  

Protokół nr 90/2021 

z posiedzenia Zarządu Dzielnicy VII Zwierzyniec 

odbytego w dniu 13 maja 2021 r. 

w siedzibie Rady Dzielnicy przy ul. Prusa 18 w Krakowie 

 

Posiedzenie prowadził Szczęsny Filipiak – Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy VII 

Zwierzyniec. Wzięli w nim udział członkowie Zarządu, zgodnie z listą obecności. 

O godzinie 15.30, po stwierdzeniu obecności czterech członków Zarządu, przewodniczący 

otworzył posiedzenie. 

Porządek obrad: 

1. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Zarządu w dniu 6.05.2021 r. 

2. Podjęcie uchwał na podstawie upoważnień udzielonych przez Radę Dzielnicy. 

3. Przygotowanie projektów uchwał na sesję zaplanowaną na 25 maja 2021 r. 

4. Rozpatrzenie korespondencji bieżącej. 

5. Oświadczenia, komunikaty. 

Ad 1. 

Przewodniczący Szczęsny Filipiak poinformował, że do protokołu z 89. posiedzenia Zarządu 

Dzielnicy odbytego w dniu 6 maja 2021 r. nie zgłoszono wniosków o sprostowanie, co jest 

równoznaczne z jego przyjęciem. 

Ad 2. 

Szczęsny Filipiak zreferował projekt uchwały w sprawie opinii i uwag do projektów budowy 

i dobudowy oświetlenia ulicznego na terenie Dzielnicy VII, informując zebranych o uwagach 

do projektu zgłoszonych przez radnego Macieja Tumidajskiego. Uwagi do projekt zgłosiła 

również Magdalena Mardyła. W wyniku dyskusji pierwotny projekt uchwały został 

zmodyfikowany, a następnie poddany pod głosowanie. 

Uchwała w sprawie opinii i uwag do projektów budowy i dobudowy oświetlenia 

ulicznego na terenie Dzielnicy VII została podjęta jednomyślnie – 4 głosami za (Uchwała 

nr 81/2021). 

Następnie przewodniczący zreferował projekt uchwały w sprawie delegowania członkini 

Rady do wykonywania zadań zgodnie z § 3 pkt 5 Statutu Dzielnicy. 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji przewodniczący poddał projekt uchwały po głosowanie. 

Uchwała uchwały w sprawie delegowania członkini Rady do wykonywania zadań 

zgodnie z § 3 pkt 5 Statutu Dzielnicy została podjęta jednomyślnie – 4 głosami za (Uchwała 

nr 82/2021). 

Witold Górny zaproponował rozważenie podjęcia uchwały związanej z aktualną sytuacją na 

ul. Kościuszki, gdzie bardzo często wstrzymywany jest ruch tramwajowy z powodu 

wybrzuszania się szyn, a ewentualne doraźne działania naprawcze nie są podejmowane 

z powodu planowanego remontu. Pozostali członkowie Zarządu poparli tę propozycję. 

Głosowanie nad uchwałą zostało odłożone do czasu przygotowania projektu przez Witolda 

Górnego. 

 



Ad 3. 

Przewodniczący Szczęsny Filipiak zaproponował przygotowanie pięciu projektów uchwał na 

sesję Rady Dzielnicy zaplanowaną na 25 maja 2021 r., po czym przystąpił do ich referowania. 

Projekt uchwały w sprawie uwag do części projektu miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru Morelowa (pismo znak: BP-02-1.6721.379.231.2021.KPŁ 

z 19.04.2021) zreferował Szczęsny Filipiak. 

W dyskusji głos zabrali Witold Górny, Krzysztof Jakubowski, Szczęsny Filipiak. 

Projekt uchwały w sprawie uwag do części projektu miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru Morelowa (pismo znak: BP-02-1.6721.379.231.2021.KPŁ 

z 19.04.2021) został uchwalony jednomyślnie – 4 głosami za (druk nr 305). 

Projekt uchwały w sprawie opinii dotyczącej ustalenia warunków zabudowy dla zamierzenia 

inwestycyjnego przy ul. Wioślarskiej w Krakowie (pismo znak: AU-02-1.6730.2.935. 

2019.KCZ z 30.04.2021) zreferował Szczęsny Filipiak. 

W dyskusji głos zabrali: Witold Górny, Magdalena Mardyła, Krzysztof Jakubowski, Szczęsny 

Filipiak. 

Projekt uchwały w sprawie opinii dotyczącej ustalenia warunków zabudowy dla zamierzenia 

inwestycyjnego przy ul. Wioślarskiej w Krakowie (pismo znak: AU-02-1.6730.2.935. 

2019.KCZ z 30.04.2021) został uchwalony jednomyślnie – 4 głosami za (druk nr 306). 

Projekt uchwały w sprawie opinii dotyczącej zbycia działki nr 122/2 obr. 23 Krowodrza 

położonej przy ul. Księcia Józefa w Krakowie (pismo znak: GS-01.6840.205.2020.BF2 z dnia 

10.04.2021) zreferował Szczęsny Filipiak. 

W dyskusji głos zabrali Witold Górny i Szczęsny Filipiak. 

Projekt uchwały w sprawie opinii dotyczącej zbycia działki nr 122/2 obr. 23 Krowodrza 

położonej przy ul. Księcia Józefa w Krakowie (pismo znak: GS-01.6840.205.2020.BF2 z dnia 

10.04.2021) został uchwalony jednomyślnie – 4 głosami za (druk nr 307). 

Projekt uchwały w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji 

Dzielnicy VII Zwierzyniec na rok 2021 zreferował Szczęsny Filipiak. 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

Projekt uchwały w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji 

Dzielnicy VII Zwierzyniec na rok 2021 został uchwalony jednomyślnie – 4 głosami za (druk 

nr 308). 

Projekt uchwały w sprawie wstępnego rozdysponowania środków wydzielonych do 

dyspozycji Dzielnicy VII Zwierzyniec na rok 2022 zreferował Szczęsny Filipiak. 

W dyskusji głos zabrali: Witold Górny, Szczęsny Filipiak, Magdalena Mardyła, Krzysztof 

Jakubowski. 

Projekt uchwały w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji 

Dzielnicy VII Zwierzyniec na rok 2021 został uchwalony jednomyślnie – 3 głosami za (druk 

nr 309). 

Ad 4. 

Rozpatrzono następującą korespondencję: 



 oświadczenie dysponenta środków o ich niewydatkowania (dot. zwolnienia kwoty 45 zł 

zabezpieczonej przez Biuro ds. Dzielnic Miasta Krakowa na składki PPK od umów zleceń) 

– środki zostaną przesunięte na inne zadanie, 

 przekazana przez Przewodniczącego Rady Miasta Krakowa odpowiedź Prezydenta Miasta 

Krakowa na uchwały podjęte przez Konwent Przewodniczących Rad i Zarządów Dzielnic 

na posiedzeniu w dniu 30.03.2021 r. oraz w kwestii powołania zespołu roboczego 

mającego na celu wypracowanie propozycji zwiększenia budżetu dla Dzielnic – zapoznano 

się, 

 prośba mieszkańca o informację, na jakim etapie jest opracowanie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru „Półwsie Zwierzynieckie” – przewodniczący 

S. Filipiak zobowiązał się zasięgnąć informacji w tej sprawie, 

 prośba Wydziału Skarbu Miasta UMK o udzielenie informacji, czy Rada Dzielnicy posiada 

informacje  na temat sposobu wykorzystania wskazanej nieruchomości przy ul. Księcia 

Józefa, w związku z podjętymi przez osoby trzecie działaniami zmierzającymi do 

zakwestionowania, poprzez instytucję zasiedzenia, prawa własności Gminy Miejskiej 

Kraków w stosunku do nieruchomości – po przeanalizowaniu sprawy zostanie 

przygotowana odpowiedź, 

 prośba Wojewódzkiego Urzędu Pracy w Krakowie do Przewodniczącego Rady Dzielnicy 

o udział w inicjatywie promowania w lokalnych środowiskach możliwości pozyskania 

dotacji ze środków unijnych na rozwój umiejętności – przewodniczący S. Filipiak wyraził 

zgodę na udział w webinarze. 

Ad 2. - kontynuacja. 

W związku z przygotowaniem przez Witolda Górnego projektu uchwały w sprawie 

priorytetowego statusu przebudowy ul. Kościuszki oraz pilnego przyjęcia niezbędnych 

rozwiązań zaradczych, odbyło się głosowanie. 

Uchwała w sprawie priorytetowego statusu przebudowy ul. Kościuszki oraz pilnego 

przyjęcia niezbędnych rozwiązań zaradczych została podjęta jednomyślnie – 3 głosami za 

(Uchwała nr 83/2021). 

Ad 5. 

Nie zgłoszono. 

Wobec wyczerpania porządku obrad przewodniczący o godzinie 18.00 zamknął posiedzenie. 

 

 

 

Protokołowała:                                                                             Przewodniczący 

                                                                                 Rady i Zarządu Dzielnicy VII Zwierzyniec 

Grażyna Rojek                                                        

                                                             Szczęsny Filipiak 
 


